
第一天 武汉入境 孝感
集合于亚庇国际机场，由领队协助办理登机手续，搭乘亚航飞往武

汉。抵达武汉后，由当地导游接待并驱车前往孝感（1hr）入住酒店。

酒店住宿：孝感 乾坤商务酒店 / 同级 4*

第二天 孝感 天门 荆州 宜昌（早/午/晚）
早餐后，驱车前往天门并游览【茶圣陆羽风景区】及【胡家花园】，

是保存最为完整，规模最大的晚清官邸及具有中国传统建筑与西欧

式建筑相融合，同时也具有很高的文物保护价值。午餐后，续驱车

前往荆州（1.5hrs）游览【荆州博物馆】及【荆州古城墙】，是中国

现存的四座保存最为完整的古城之一，也是保存最为完好的南方城

墙。接着前往宜昌（2hr）并游览【夷陵广场】及【宜昌 CBD】。

酒店住宿：宜昌 平湖国际酒店 / 同级 4*

第三天 宜昌 （长江三峡精华游） （早/午/晚）
早餐后，体验长江三峡精华游。搭乘三峡系列邮轮，欣赏美丽【西

陵峡】峡谷风光，经过【葛州坝】船闸，是长江三峡的第六级船闸，

体验游船随水位而起落。接着外观【三峡大坝】，一览大坝雄姿，

该段峡谷没有被水位淹没，保持着原始三峡的风貌。

酒店住宿：宜昌 平湖国际酒店 / 同级 4*

第四天 宜昌 神农架 （早/午/晚）
早餐后，驱车前往神农架（3.5hr）。抵达后游览【千年昭君村】及

【中国最美水上公路】- 是为避免开山毁林，保护生态环境，整条公

路都建在峡毂溪流中，是中国第一条水上生态环保公路。接着游览

【神农壇】,【天生桥】及【官门山】，“神农壇”是每个来到的炎

黄子孙都应经历的庄严洗礼。

酒店住宿：神农架 神农假日酒店 / 同级 4*

第五天 神农架 武当山 （早/午/晚）
早餐后，游览【神农架世界地质公园】，拥有独特的晚前寒武系地

层及具有国际意义的地质遗迹有 7 处，神农架素有科学迷宫之称，

除举世闻名的“野人”之谜外，还有神奇的百化动物，吸引着科学

考察人员和海内外旅客。续到【天燕风景区】一睹绿色旅游场所，

是以放映原始悠古，猎奇探秘为主题的原生态旅游胜地。接着探索

【野人洞】，是一处发现野人次数最多，流传最广及历史悠久的古

洞，又称“蝙蝠洞”。驱车前往武当山（3hr）。抵达后，享用晚餐

及入住酒店住宿。

酒店住宿：武当 欢乐谷酒店 / 同级 4*

第六天 武当山 囊阳 （早/午/晚）
早餐后，游览【玄岳门】，是“治世玄狱”牌坊的俗称，为三间四

柱楼式的石建筑。续游【玉虚宫】，原是武当山建筑群中规模最大

的道教宫观，清代乾隆十年（1745）时大部分建筑已被毁，现在遗

留下的遗址还是能感受到玉虚宫的宏大和厚重的气氛。午餐后，游

览【遇真宫】，属武当山九宫之一，周围高山环抱，是以奉祀张三

丰而著称。接着到【净乐宫】，为例武当山九宫之首，是道教宫观，

明和清明人游记中，把净乐宫描绘成皇帝居所，气魄近似北京故宫。

晚餐后，前往囊阳（1.5hr）并入住酒店住宿。

酒店住宿：囊阳 紫荆花酒店 / 同级 4*

第七天 囊阳 武汉 （早/午/晚）
早餐后，游览【囊阳古城墙】，是中国历史上著名的古城建筑防御

体系之一，也是中国完整的一座古代城池防御建筑。续到【习家池】，

是中国现存最早的园林建筑之一，全国现存少有的汉代名园，被誉

为“中国郊野园林第一家”。午餐后，返回武汉（3.5hr）并游览【东

湖风景区】，是武汉的城市之眼，水面面积 33 平方千米，是全国最

大的城中湖。接着到【楚河汉街】自由观光，这里总长 1.5 公里，拥

有中国最丰富的商业内容，最多的时尚流行品牌，集合世界顶级文

化项目。

酒店住宿：武汉 亚贸恒升酒店 / 同级 4*

第八天 武汉 （早/午/晚）
早餐后，游览【辛亥革命纪念馆】及【长江大桥】，途中远观【黄

鹤楼】，是武汉市的城市标志。续游览【户部巷】- 是一处集小吃，

休闲，购物，娱乐等为一体的汉味特色风情街区。午餐后，游览【武

汉外滩】及【江汉路步行街】- 中国最长的步行街，有“天下第一步

行街”的美誉，是武汉著名的百年商业老街。享用晚餐后，接送到

武汉国际机场，由导游及领队协助登机手续。

第九天 武汉出境

搭乘亚航航空飞往爱的



DAY 1 WUHAN ARRIVAL XIAOGAN
Assemble at Kota Kinabalu International Airport, Tour Leader assist for
Check-in flight to Wuhan. Upon Arrive at Wuhan, proceed to Xiaogan (1hr)
and check-in hotel.
Accommodation: Xiaogan Qiankun Business Hotel / SML 4*

DAY 2 XIAOGAN TIANMEN JINGZHOU
YICHANG (B/L/D)

After breakfast, proceed to Tianmen (1.5hr) and visit [Luyu Scenic Area] and
[Hujia Garden], It was built in 1899 and is the former residence of the
Shanxi governor Hu in Qing Dynasty. After lunch, proceed to Jingzhou (1.5hr)
and visit to [Jingzhou Museum] and [Jingzhou Ancient City Wall], is a large
military defense works in Han architectural style of the Ming and Qing
Dynasties. The Ancient City Wall is one of four best preserved ancient city
wall of its kind existing in China and it is the most complete southern
ancient wall. Continue proceed to Yichang (2hr) and visit to [Yiling Square]
and [Yichang CBD].
Accommodation: Yichang Pinghu Hotel / SML 4*

DAY 3 YICHANG (YANGTZE RIVER ) (B/ L/ D)
After breakfast, experience the Yangtze River Highlight tour by Yangtze River
Cruise. Visit to [Xiling Gorge], is a canyon on the Yangtze River and it is the
largest and most downstream — eastern of the famous Three Gorges. Next,
cruise will pass by [Gezhou Dam], is the first large-scale water control
project built on the Yangtze River. Continue visit [Three Gorge Dam] (pass
by), is a hydroelectric gravity dam that spans the Yangtze River by the town
of Sandouping, in Yiling District, Yichang. The Three Gorges Dam is the
world's largest power station in terms of installed capacity.
Accommodation: Yichang Pinghu Hotel / SML 4*

DAY 4 YICHANG SHENNONGJIA (B/ L/ D)
After Breakfast, proceed to Shennongjia (3.5hr). Upon arrive at Shennongjia,
visit [Zhaojun Village] and [China Most Beautiful Road above Water],
which is to avoid destroying a forest, authorities have built a 10.9-kilometer
road linking Gufu to Zhaojunqiao in Xingshan county, Central China's Hubei
province, that completely bypasses the nearby mountain. Two stretches of
the project are two bridges, altogether 4.4km, built over two rivers.
Continue visit [Shennong Altar], [Tiansheng Bridge] and [Guanmenshan
Geological Park], is an important scenic area and out of print area in
Shennongjia, and it is also an important part of the ecological and cultural
tourism circle in western Hubei.
Accommodation: Shennong Holiday Hotel / SML 4*

DAY 5 SHENNONGJIA WUDANG MOUNT (B/ L/ D)
After breakfast, visit to [Shennongjia World Geopark], it is a typical
geological and ecological complex geological park with a total area of

1022.72 square kilometers. It consists of five parks: Shennongding Park,
Guanmenshan Park, Tianyan Park, Dajiuhu Park and Laojunshan Park.
Continue to [Tianyan Original Ecological Tourist Area], it brings together
the natural and plant resources of different natural areas in the north and
south. Next explore to [Yeren Cave], which is a fascinating picture and
intrigues people's curiosity about the primitive nature and their longing for
history. After that, proceed to Wudang Mount (3hr) and dinner at local
restaurant.
Accommodation: Wudang Happy Valley Hotel / SML 4*

DAY 6 WUDANG MOUNT NANGYANG (B/ L/ D)
After breakfast, visit [Xuanyue Gate], is a popular name for the archway of
the “ Hereditary Heroes ”. It is a three-storey stone building with four
columns and five floors. Continue visit [Yuxu Palace], is one of the largest
palaces in the Wudang Mountain complex and built during the Ming Yongle
period. After dinner, visit to [Yuzhen Palace], In the early Ming Dynasty,
Zhang Sanfeng practiced here and visit [Jingle Palace], is a Taoist temple, It
is the first of the nine houses in Wudang Mountain. After dinner, proceed to
Nangyang (1.5hr) and check-in hotel.
Accommodation: Nangyang Bauhinia Hotel / SML 4*

DAY 7 NANGYANG WUHAN (B/ L /D)
After breakfast, visit to [Nangyang Ancient City Wall], built in the early Han
Dynasty, and has undergone many renovations. Continue visit [Xijiachi], is
the private garden of Xiyang Hou Xi Yu in the early Eastern Han Dynasty and
has been in existence for nearly 2,000 years. It is one of the earliest existing
garden buildings in China. After lunch, proceed to Wuhan (3.5hr) and visit
[East Lake Scenic Area], it is a good place for people to enjoy the cool
summer and summer vacations in the summer nights. Next, visit to [Chu
River and Han Street], is a street and a river in Wuhan, which is developed
as a project of the Phase 1 of Wuhan Central Cultural Zone.
Accommodation: Wuhan Yamao Hengsheng Hotel / SML 4*

DAY 8 WUHAN
After breakfast, visit to [Revolutionary Museum of the Revolution of 1911]
and [Yangtze River Bridge]. En-route pass by [Yellow Crane Tower], which
is the symbol of the city if Wuhan. Continue visit [Hubu Alley], is a famous
historical and cultural city. It is a popular point of interest of Wuhan city for
both the local and tourists. This alley is a century-old lane in 150 meters
long, known as the "top first lane of Chinese flavor snack". After lunch, visit
[Wuhan Bund] and [Jianghan Road Pedestrian Street], is China's longest
pedestrian street , the "best in the world Walking Street" in the world. After
dinner, transfer to Wuhan international airport for flight back to hometown.

DAY 9 WUHAN DEPARTURE
Flight depart back to Hometown, Tour End!

Tour Departure Date 出发日期 Adult (TWN/ TRP) Child WITH Bed Child NO bed Single Supp.

29th Sept / 21st , 28th Oct / 10th Nov RM 3588/ pax
RM 3788/ pax

RM 3588/ pax RM 3388/ pax RM 4388/ pax

08th Sept / 14th Oct / 24th Nov / 15th Dec
2019 : 23rd Mar / 06th , 13th April

RM 3788/ pax
RM 3988/ pax

RM 3788/ pax RM 3588/ pax RM 4588 / pax

** Above Promo Fare ONLY for first 8paxs ** // ** 以上优惠价格只限前 8 位 **
Flight Details
航班讯息

D1 BKI - WUH AK 2138 1900 - 2305
D9 WUH - BKI AK 2139 0005 - 0405

D1 BKI - WUH AK 2138 1900 - 2305
D8 WUH - BKI AK 2139 2345 - 0355 +1 (D9)

Tour Inclusive
团费包含

Return flight ticket (20kg check-in baggage + 7kg hand carry)/ Hotel accommodation/ Return Speed Train Ticket/
Tour guide & Driver Tipping/ Meals & Entrance fees as mentioned in itinerary/ China Visa “Apply at K.K Chinese
consulate ONLY”
往返机票（20KG 托运+7KG 手提行李）/ 酒店住宿/ 往返高铁票/ 导游及司机小费/ 行程所示餐食及门票/ 中

国签证“只限亚庇中国领事馆办理”

*保证自费：荆州古城墙 +最美水上公路 +千年昭君村 +神农架天燕 +神农架野人洞 = RM 300/ 人
Tour Exclusive
团费不含

Travel Insurance / Personal Expenses / Tipping for carry luggage
旅游保险 / 个人消费 / 行李生消费

Remark
备注

In-Coach Sales (I.e: Local Products) / One bottle mineral water per day per person
有车购（如：土特产）/ 每人每天一瓶矿泉水


